
Voorstel CDA volgordewijziging raadsagenda 

 

Van: Peter van Melick  

Verzonden: maandag 24 september 2018 21:12 

Aan: Wim Cornelissen; Raadsgriffie 

Onderwerp: Agenderingsverzoek 

 

Geachte raadsgriffier, 

 

Via deze weg wil ik het verzoek doen om morgen tijdens de raadsvergadering de motie met 

betrekking tot Maasveld als eerste inhoudelijke punt te behandelen. 

 

Deze motie gaat ook vele jong sporters aan die ontwikkelingen van het Maasveld graag willen 

volgen. Op deze wijze kunnen we als Raad verbinding maken met deze jonge inwoners. 

 

Gelieve dit agenderingsverzoek door te leiden naar de raadsagenda. 

 

Groeten, 

 

Peter van Melick 

CDA Leudal 

 

 

 

Kanttekeningen griffier bij voorstel CDA volgordewijziging raadsagenda 

 

Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: maandag 24 september 2018 22:00 

Aan: Peter van Melick 

CC: Presidium 

Onderwerp: Re: Agenderingsverzoek CDA mbt volgorde raadsagenda 25sep18 

 

Dag Peter, 

 

Ik zal jouw verzoek bij de raadsstukken van 25sep18 zetten (agendapunt 2 Vaststellen agenda). 

 

De agendavolgorde is in het presidium (18sep18) al aan de orde geweest en het presidium volgde 

bij het vastleggen van de voorlopige raadsagenda het bepaalde in het Reglement van orde over 

dergelijke moties (die standaard achteraan op de agenda komen). 

 

Het gevaar van het honoreren van de agendavolgordewijziging is onder andere dat (a) de raad in 

de toekomst geen reden meer heeft om andere moties die jongeren aangaan niet ook naar voren 

te halen waardoor andere ‘zware’ raadsvoorstellen naar achteren moeten op de agenda omdat er 

een jongeren-motie voorligt, (b) mensen die later ter vergadering komen of later de tv inschakelen 

om agendapunt 17 over de motie te zien en te horen te laat komen of te laat inschakelen door die 

agendawijziging en (c) ‘t Maasveld in de raadsvergadering van 12dec17, toen een zwaar 

raadsvoorstel over hun onderwerp voorlag, al op ‘prime-time’ geagendeerd is geweest, m.a.w. 

‘mogen nu anderen (bijv. ondernemers en toerisme/recreatie liefhebbers) ook eens ‘prime-time’? 

 



Ik stuur een kopie van deze e-mail naar het presidium zodat de fractievoorzitters zich alvast met 

hun fractie kunnen voorbereiden op jouw wijzigingsvoorstel. 

 

Groeten en tot morgenavond. 

 

Wim. 

 


